
Aan de Raadsleden en fractie van de Zwolse gemeenteraad     
Zwolle, Dijkzichtweg  
17 december 2021 

 
Betreft:  Raadsvergadering 20 december 2021 

Agendapunt 14 - Vaststellen bestemmingsplan Vechtcorridor Noord, Hessenweg 19 
 
Geachte Raadsleden, 
 
Hartelijk dank voor uw ingrijpen in de raadsvergadering van 13 september jl. inzake bovengenoemd 
agendapunt. 
 
De betrokken ambtenaren hebben ons nu bevestigd dat de bewoners van het eerste uur (historische 
Dijkzichtweg) per abuis buiten de informatierondes zijn gehouden. Nu zijn wij op de infoavond van 04 
november jl in de haast bijgepraat. 
 
Ons is duidelijk gemaakt dat de Gemeente Zwolle van mening is dat de plannen voor Hessenweg 19 
binnen de afbakening van de Structuurvisie Vechtcorridor vallen, aldus de betrokken ambtenaren. 
 
Op basis van onze inbreng in eerdere maar gekoppelde vraagstukken zoals, nieuwe N340, Natura 2000, 
Struinwaard, Concept Structuur Visie Vechtcorridor etc rijzen bij ons onze hele grote twijfels of de (vooral 
onvoorspelbare) dynamiek in de plannen van de initiatiefnemer, AKA events, wel passen binnen de kaders 
van de Structuurvisie die door u als vertegenwoordigers in de raad destijds gesteld zijn. 
 
Is deze ontwikkeling werkelijk wat u voor ogen had met het mooie stukje herwonnen Vechtdal maar nog 
steeds kwetsbare natuur als Poort en Entree voor het Zwolse deel van het Vechtdal?? 
 
Wij kunnen u als onze vertegenwoordigers slechts vragen of deze plannen daadwerkelijk aansluiten op 
wat u voor ogen had met de cultuurhistorische en ambachtelijke invulling van dit overgebleven stuk 
natuur tussen de Overijsselse Vecht en de nieuwe N340. 
 
Wilt u nog eens zeer nadrukkelijk onderzoek doen en uw oordeel geven op de raadsvergadering van 20 
december 2021? 
 
Met onze ervaring en inbreng in het verleden is onze conclusie is dat de betrokken Wethouder Anker met 
zijn ambtenaren flink marchandeert met de voorwaarden en kaders die in deze visie zijn gesteld.   
Ook dat moet kunnen met gemeentelijke Visies voor een belangrijke stad als Zwolle. Daarom geen directe 
kritiek van ons maar wel hele grote twijfel.  
 
Is dit echt wat we willen? 
 
Realiseren we ons dat helemaal “los“ gaan met dynamische en dus niet ingekaderde ontwikkelingen 
eigenlijk niet meer kan in herwonnen, beschermde en kwetsbare gebieden zoals de Vechtcorridor Noord? 
  
Gaat u, als raad, daarin mee, dan rest ons niks anders dan ons daarbij neer te leggen. 
 
Laten we ons echter wel realiseren dat de moeilijke vraagstukken die zich nu landelijk en lokaal 
openbaren alles te maken hebben met de politieke keuzes en visies uit het verleden.  
Met het oog op de komende verkiezingen hopen wij dan ook dat u een duidelijk oordeel geeft en hopelijk 
niet teveel marchandeert met de visie die door u eerder is vastgesteld.   
 
Vriendelijke groeten, 
 
Erik & Barbara Land  
Robert van Rooijen en Barbara de Vries  
Johan Seinen  
Bewoners Dijkzichtweg 17, 18, 19 en 20. 
Digitaal goedgekeurd 


